
	  

	  	   	   	  

Respekt	  
Samhold	  
Trivsel	  IL	  Aasguten	  

Møtereferat	  hovedstyremøte:	  28.	  april	  2014	  
	  
Tilstede:	   	  
Kjell	  Olav	  Einarsve	   Andreas	  Aune	  
Lovise	  Hovdal	   Thore	  Tvete	  
Gaute	  Evenhus	   Anne	  Grete	  Reitan	  
Torbjørn	  Nyborg	   Anton	  Bryhn	  	  
Tron	  Vedul	  Tronstad	   	  
	  
	  
Sak	  1) Gå	  gjennom	  oppgaveliste	  fra	  forrige	  møtereferat.	  
Nr.	   Beskrivelse	   Ansvarlig	   Frist	  
14-‐03	   Etterlyse	  penger	  fra	  PEAB	   Kjell	  Olav	  Einarsve	   Neste	  

hovedstyremøte	  
14-‐05	   Undersøke	  pris	  og	  løsninger	  på	  

banner	  med	  IL	  Aasguten-‐logo	  
Lise	  Larsen	   Neste	  

hovedstyremøte	  
14-‐06	   Kontakte	  Nord-‐Trøndelag	  

Idrettskrets	  for	  å	  få	  info	  om	  
”Ungdomsløftet”.	  

Kjell	  Olav	  Einarsve	   Så	  fort	  som	  mulig	  

14-‐07	   Sende	  fakturamal	  til	  Aasen	  
Sparebank	  

Tron	  Vedul	  
Tronstad	  

Så	  fort	  som	  mulig	  

14-‐08	   Printe	  ut	  giroer	  med	  kontingent	   Torbjørn	  Nyborg	   Så	  fort	  som	  
fakturamalene	  er	  
sendt	  over	  til	  Aasen	  
Sparebank	  

14-‐09	   Undersøke	  alternativer	  for	  
registrering	  av	  medlemmer	  

Arbeidsutvalget	   Innen	  2015	  

14-‐03:	  Pengene	  er	  kommet.	  Saken	  avsluttes.	  
14-‐05:	  Lise	  Larsen	  ikke	  til	  stede.	  Saken	  videreføres.	  
14-‐06:	  Ingenting	  gjort.	  Saken	  videreføres.	  
14-‐07:	  Gjennomført.	  Saken	  avsluttes.	  
14-‐08:	  Gjennomført.	  Saken	  avsluttes.	  
14-‐09:	  Så	  vidt	  begynt	  diskusjon.	  Torbjørn	  Nyborg	  har	  regneark	  med	  medlemmer	  nå.	  
Saken	  videreføres.	  
	  
Sak	  2) Anlegg	  (Kunstgress/Løpebaner,	  Stokkvola	  Tusenårssti)	  
Info:	  Vannledninger	  i	  nærheten	  av	  E6	  kan	  gjøre	  at	  nye	  løpebaner	  i	  den	  retning	  kan	  bli	  
vanskelig.	  Kommunen	  sier	  det	  skal	  være	  fire	  meter	  unna.	  Dagens	  løpebane	  går	  rett	  over	  
vannledningen,	  og	  vi	  får	  ikke	  godkjent	  søknad	  om	  ny	  løpebane.	  Vi	  må	  se	  på	  nærmere	  på	  
dette.	  
Aasen	  Sparebank	  har	  vært	  i	  kontakt	  med	  Kjell	  Olav	  Einarsve	  angående	  støtte	  til	  
kunstgressbane.	  De	  kommer	  tilbake	  med	  mer	  info.	  	  
Grilstad	  har	  også	  blitt	  kontaktet	  og	  styret	  deres	  skulle	  ta	  opp	  saken	  i	  nær	  framtid.	  
Brende	  Entreprenør	  komme	  innom	  29.	  april	  og	  ser	  på	  banen.	  De	  har	  vært	  med	  på	  over	  
200	  kunstgressbaner	  og	  har	  mye	  erfaring.	  De	  kommer	  med	  prisoverslag	  etterpå.	  
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Stokkvola	  tusenårsti:	  Toalettbygget	  står	  ferdig	  og	  det	  er	  vasket.	  Nå	  er	  døra	  låst	  siden	  det	  
ikke	  er	  noen	  avtale	  om	  renhold	  enda.	  Vi	  må	  se	  på	  løsninger.	  	  
Det	  er	  behov	  for	  vedlikehold	  av	  stien,	  men	  vi	  har	  ikke	  penger.	  Hva	  skal	  vi	  gjøre?	  	  
Kommentarer:	  Vi	  burde	  få	  kunstgressbane-‐gruppa	  opp	  å	  gå	  igjen.	  Vi	  må	  vurdere	  om	  
nye	  medlemmer	  må	  inn	  i	  denne	  gruppa.	  	  
Det	  bør	  være	  en	  målsetting	  at	  toalettbygget	  på	  Skihytta	  skal	  være	  åpent	  
sommerhalvåret.	  	  
Stokkvola	  tusenårssti	  er	  Åsens	  bilde	  utad	  og	  er	  et	  veldig	  godt	  likt	  anlegg.	  Dette	  bør	  ikke	  
forfalle,	  men	  holdes	  vedlike.	  
Forslag:	  Skiavdelinga	  undersøker	  løsninger	  på	  renhold	  av	  toalettbygget.	  	  
Vi	  gjør	  ikke	  kostbart	  vedlikehold	  av	  stien	  før	  vi	  har	  penger	  på	  plass.	  	  
Vedtak:	  Begge	  forslag	  godkjent	  
	  
Sak	  3) Hjemmesiden	  
Info:	  Hjemmesidekurs	  med	  ny	  løsning	  er	  gjennomført.	  Vi	  må	  komme	  i	  gang	  med	  bruken	  
av	  siden.	  Flere	  personer	  må	  få	  tilgang.	  	  
Kommentarer:	  Vi	  kjører	  internt	  kurs	  for	  de	  som	  ikke	  var	  med	  på	  forrige	  runde.	  	  
Forslag:	  Alle	  som	  skal	  ha	  tilgang	  må	  få	  det	  ved	  å	  sende	  e-‐postadresser	  til	  Tron	  Vedul	  
Tronstad.	  Vi	  kjører	  kurs	  så	  fort	  som	  mulig.	  
Vedtak:	  Godkjent	  
	  
Sak	  4) Treningssenteret	  
Info:	  Det	  begynner	  å	  roe	  seg	  litt	  ned	  med	  tanke	  på	  personer	  på	  de	  arrangerte	  timene	  i	  
andre	  etasje.	  Stabil	  bruk	  og	  forholdsvis	  god	  økonomi.	  Treningssenteret	  er	  godt	  utstyrt	  
og	  tilbudet	  er	  blitt	  populært.	  	  Det	  er	  235	  medlemmer	  i	  treningssenteret.	  
	  
Sak	  5) Politiattest	  
Info:	  Alle	  skal	  søke	  om	  ny	  politiattest	  i	  nytt	  skjema.	  Nytt	  skjema	  ble	  delt	  ut	  til	  hver	  
avdeling.	  Dette	  ble	  ikke	  gjort	  riktig	  i	  fjor,	  så	  vi	  kjører	  en	  full	  runde	  på	  alle	  trenere	  i	  år.	  	  
Kommentarer:	  Ingen	  
Forslag:	  Alle	  avdelinger	  ordner	  politiattest	  til	  alle	  sine	  trenere.	  	  
Vedtak:	  Godkjent	  
	  
Sak	  6) Eventuelt	  

a. Dop	  og	  rus	  
Info:	  Informasjon	  om	  Rent	  Idrettslag	  er	  sendt	  ut	  til	  hovedstyret.	  Dette	  
forutsetter	  et	  aktivt	  forhold	  til	  holdningsskapende	  arbeid	  rundt	  antidoping,	  
doping	  og	  rus.	  Dette	  gjelder	  for	  personer	  over	  15	  år.	  	  
Treningssenteret	  er	  en	  typisk	  arena	  der	  vi	  kan	  gjennomføre	  en	  slik	  kampanje.	  
Forslag:	  Vi	  ser	  på	  kjøreregler	  for	  idrettslaget	  og	  kommer	  med	  forslag	  til	  
holdningsskapende	  arbeid	  på	  treningssenteret.	  
Vedtak:	  Godkjent	  

b. Idrettsskole	  13-‐19	  år	  
Info:	  Det	  er	  utfordrende	  å	  få	  tak	  i	  denne	  aldersgruppa	  og	  at	  vi	  må	  tenke	  
alternativt	  for	  å	  fange	  interesse.	  Det	  er	  mulig	  ungdom/unge	  voksne	  bør	  være	  
ansvarlig	  for	  denne	  aktiviteten.	  Vi	  bør	  ha	  dette	  i	  bakhodet.	  
Det	  kom	  ingen	  konkrete	  forslag	  under	  møtet.	  
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c. Solgt	  dukkestue	  
Info:	  Dukkestua	  som	  ble	  solgt	  var	  ikke	  IL	  Aasguten	  sin,	  men	  tilhørte	  Bruse	  
Barnehage.	  Saken	  er	  for	  øvrig	  ute	  av	  verden	  nå.	  	  

d. Mat	  på	  arrangement	  
Info:	  Ulike	  avdelinger	  har	  matservering,	  både	  kveldsmat	  og	  under	  
arrangement.	  Det	  bør	  vurderes	  sunne	  alternativ.	  Fruktskåler	  er	  ett	  alternativ	  
som	  kan	  vurderes.	  
Forslag:	  Avdelingene	  bør	  ha	  sunne	  alternativ	  i	  bakhodet	  når	  det	  skal	  være	  
servering	  på	  arrangement.	  
Vedtak:	  Godkjent	  

e. Ekstraordinært	  årsmøte	  
Info:	  Vi	  ønsker	  å	  ha	  møte	  i	  slutten	  av	  mai.	  
Vi	  må	  ha	  med:	  

• Valg	  
• Rus	  og	  dop	  inn	  i	  våre	  styrende	  dokument	  
• Kontingent	  2015	  
• Ny	  lov	  fra	  forbundet	  er	  godkjent	  og	  må	  inn	  i	  våre	  styrende	  

dokument	  
• Årsmelding	  Håndball	  og	  Skiavdeling	  

Vedtak:	  Godkjent	  
f. Utleie	  av	  halve	  grusbanen	  og	  området	  rundt	  klubbhuset	  

Info:	  OK	  Skøynar	  ønsker	  å	  leie	  halve	  grusbanen	  og	  området	  rundt	  klubbhuset	  
8.	  mai.	  
Kommentar:	  Friidrett	  ønsker	  å	  bytte	  dette	  med	  hjelp	  til	  å	  arrangere	  
orientering	  på	  idrettsskolen	  neste	  sesong,	  11.	  september.	  
Forslag:	  OK	  Skøynar	  får	  leie	  grusbanen	  og	  bes	  om	  å	  hjelpe	  til	  med	  
idrettsskolen	  neste	  sesong.	  	  
Vedtak:	  Godkjent	  

g. Sponsing	  av	  avdelinger	  
Info:	  Treningssenteret	  har	  vært	  nødt	  til	  å	  takke	  nei	  til	  ti	  tusen	  kroner	  fordi	  
Aasen	  Sparebank	  skal	  være	  eneste	  bankforbindelse.	  Vi	  trenger	  derfor	  ikke	  å	  
søke	  om	  penger	  fra	  andre	  banker,	  forsikringsselskap	  og	  eiendomsmeglere.	  	  

h. Kontingent	  
Info:	  Personlige	  brev	  er	  sendt	  ut	  til	  støttemedlemmer	  og	  mange	  har	  meldt	  seg	  
inn.	  Liste	  over	  aktive	  barn	  i	  hver	  avdeling	  må	  sendes	  til	  kasserer	  for	  å	  
supplere	  medlemsregistrene.	  Vi	  er	  nå	  over	  600	  registrerte	  medlemmer.	  	  
Forslag:	  Alle	  avdelinger	  sender	  lister	  over	  aktive	  medlemmer	  til	  kasserer.	  
Vedtak:	  Godkjent	  
	  

Oppgaveliste:	  
Nr.	   Beskrivelse	   Ansvarlig	   Frist	  
14-‐05	   Undersøke	  pris	  og	  løsninger	  på	  

banner	  med	  IL	  Aasguten-‐logo	  
Lise	  Larsen	   Neste	  

hovedstyremøte	  
14-‐06	   Kontakte	  Nord-‐Trøndelag	  

Idrettskrets	  for	  å	  få	  info	  om	  
”Ungdomsløftet”.	  

Kjell	  Olav	  Einarsve	   Så	  fort	  som	  mulig	  
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14-‐09	   Undersøke	  alternativer	  for	  
registrering	  av	  medlemmer	  

Arbeidsutvalget	   Innen	  2015	  

14-‐10	   Undersøke	  alternativer	  for	  
renhold	  av	  toalett	  på	  skihytta	  

Skiavdelinga	   Neste	  
hovedstyremøte	  

14-‐11	   Politiattest:	  Alle	  avdelinger	  skal	  
sørge	  for	  at	  alle	  personer	  som	  
trenger	  politiattest	  har	  dette.	  

Lederne	  i	  alle	  
avdelingene	  

Så	  fort	  som	  mulig	  

14-‐12	   Rent	  Idrettslag:	  Sørge	  for	  at	  IL	  
Aasguten	  har	  kjøreregler	  for	  
doping	  og	  rusmidler,	  og	  forslag	  til	  
holdningsskapende	  arbeid.	  

Arbeidsutvalget	   Innen	  høsten	  2014	  

14-‐13	   Medlemslister	  fra	  avdelingene:	  
Alle	  avdelingene	  må	  oversende	  
medlemslister	  over	  aktive	  
medlemmer	  i	  sine	  avdelinger.	  

Lederne	  i	  alle	  
avdelingene	  

Så	  fort	  som	  mulig	  

	  
Signaturer:	  


